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مش��کل اعزام بانوی کاراته کای کشورمان به آلمان با 
پیگیری های پزشک معالجش حل شد و او این هفته به 

هانوفر خواهد رفت. 
»حمیده عباسعلی« درباره اعزام به آلمان برای درمان 
نهایی پای مصدومش، اظهار داشت: برای سفر به آلمان 
ویزا داشتم اما به دلیل شیوع ویروس کرونا سخت گیری 
این کشور هم برای ورود مسافر بیشتر شد و با توجه به نوع 
ویزایی که داشتم اجازه ورودم به آن کشور صادر نمی شد.  
بانوی قهرمان کاراته جهان با بیان اینکه باید هر چه 
زودتر عمل جراحی دوم روی پایش انجام شود، افزود: با 
توجه به شرایطی که دارم باید سریعا این عمل جراحی 
انجام می شد، بنابراین قرار شد پزشکم در آلمان مجوزی 
را از بیمارستان مربوط برای پلیس آلمان بفرستد تا قبول 
کنند وارد این کشور شوم. گرفتن این مجوز خیلی زمان 
برد. روز گذشته اعلام کردند که از طریق پرواز قطری مجوز 
را گرفته اند. نامه نگاری های زرگر امینی، پزشک معالجم نیز 

به پلیس آلمان برای همین موضوع بود. 
وی درباره جزئیات این عمل جراحی گفت: شرایط این 
عمل خیلی راحت تر از عمل قبلی ام اس��ت. چند روز در 
آلمان دوران ریکاوری را سپری می کنم و تمریناتی خواهم 

داشت و سپس به ایران بازمی گردم. 
 عباسعلی با اشاره به اینکه 8 ماه است عمل جراحی 
اول را انجام داده، عنوان کرد: عمل جراحی اول روی پای 
آسیب دیده ام عمل بسیار متفاوتی بود و یک فنری در پایم 
است. آن شرکتی که این فنر را تولید کرده، گفته باید طی 
6 ماه فنر از پا خارج ش��ود. این یک جسم خارجی است 
که هر چه سریع تر باید از استخوانم بیرون بیاید. پزشکم 
صلاح را در این می داند چون کاراته رشته پر زدوخوردی 
اس��ت، این فنر باید سریعا خارج شود تا بتوانم راحت تر 

تمریناتم را انجام دهم. 
ملی پ��وش کارات��ه بانوان کش��ورمان درباره وضعیت 
جسمانی اش، یادآور شد:  در حال حاضر شرایطم خیلی 
خوب اس��ت و درد ش��دیدی ندارم ولی چون ش��رکت 
سازنده فنر اعلام کرده هر چه زودتر این فنر باید از پایم 
خارج ش��ود، آماده می شوم به آلمان بروم تا عمل دوم را 
انجام دهم. طبق گفته ها پزشک مربوط این عمل جراحی 
آنچنان سخت نیست. امیدوارم زودتر به ایران بازگردم و 

تمریناتم را از سر بگیرم. 

هراتیان:ایفمارکازضرر600هزاردلاری
یکباشگاهجلوگیریکرد

مدیرکل ارزیابی های پزشکی سازمان 
لیگ فوتبال گفت: از ضرر 600 هزار 
دلاری باشگاهی در کشور جلوگیری  

کردیم. 
دکت��ر زه��ره هراتی��ان درباره 
ش��کل گیری ایفمارک و فعالیت های آن گفت: از سال 
2015 ای��ران جزو مراکز م��ورد تایید فیفا قرار گرفت. 
بخشی از تجهیزات را با پروژه هایی که آن زمان تعریف 
شده بود تکمیل کردیم. 500 هزار دلار برای ما تجهیزات 

ارسال شد.  
هراتیان همچنین درباره س��رویس دهی ایفمارک به 
کشورهای همسایه، عنوان کرد: نیاز به زمان دارد. ایفمارک 
هنوز جوان و نوپاست و این نوید را می دهم که در آینده 
به کشورهای همسایه خدمت دهد. بخش مالی ایفمارک 

زیر مجموعه سازمان لیگ است. 
وی در پاس��خ به س��والی مبنی بر اینکه از تست های 
لیگ برتری ایراداتی مطرح ش��ده، گفت: ما معایناتی که 
انجام می دهیم زیر نظر فیفاست و برخی را اضافه کردیم. 
ما یک کار بین المللی انجام می دهیم و نمی توان فقط یک 
کار معاینه انجام داد به همین دلیل تکنولوژی جدید را 
انجام می دهیم. وقتی برای موردی نظر متضاد هم باشد 
کمیسیون پزشکی تشکیل می شود. ایفمارک نمی گوید 
اگر کسی رباط صلیبی اش پاره است بازی نکند، بلکه به 
مدیرعامل باشگاه می گوید بازیکنی که شما می خواهید با او 
قرارداد ببندید چه مشکلاتی دارد. نقش ما اطلاع رسانی به 

باشگاه است تا از نظر مالی با مشکل روبه رو نشود. 
هراتی��ان درب��اره هزینه هایی ک��ه از بازیکنان گرفته 
می شود، عنوان کرد: ما به ازای هر بازیکن بسته به خدماتی 
که ارائه می دهیم 4 - 3 میلیون تومان می گیریم. مربیان 
با ما در تماس هستند و ما خروجی ها را می توانیم به آنها 
بگوییم. مورد داشتیم بازیکن خارجی مشکل داشته است 

و از قرارداد 600 هزار دلاری جلوگیری کرده ایم. 

پنجرهنقلوانتقالاتیپرسپولیس
بازشد

باشگاه پرسپولیس اعلام کرد پنجره نقل و انتقالاتی 
این تیم باز شد. 

فیفا با ارسال نامه ای به دارو بوشیچ، نماینده حقوقی 
برانک��و ایوانکووی��چ و باش��گاه که رونوش��ت آن برای 
فدراسیون فوتبال نیز فرستاده شد، از پایان محرومیت 

نقل و انتقالاتی پرسپولیس خبر داد. 
در این نامه آمده است: به این وسیله درباره پرونده 
به ش��ماره گلاس��ه مورد نظر، دریافت مکاتبه نماینده 
قانونی آقای برانکو ایوانکوویچ که امروز 2۹ اکتبر ارسال 
شد را تایید می کنیم که کپی آن پیوست می شود. در 
این ارتباط متوجه شدیم آقای برانکو ایوانکوویچ تمام 
مبالغ  طلب خ��ود را مطابق رای ص��ادره داور کمیته 
تعیین وضعیت فیفا به تاریخ 26 فوریه 2020 دریافت 

کرده است. 
در نتیجه به اطلاع ش��ما می رسانیم روند انضباطی 
حاضر بس��ته اعلام می ش��ود و تحریم اعمال شده نقل 

و انتقالاتی بازیکنان پرسپولیس برداشته شده است.

اخبار

ورزشی

ادامهازصفحهاول
... نمی توان��د این ارزش � به ادعای آنها 
»اکتسابی«- را خدشه دار کند. این رویکرد فریبکارانه کشورهای 
غرب سبب شد برخی افراد زودباور از جمله غرب قبلگان کشور 
خودمان، از اروپا به عنوان »مهد آزادی« یاد کرده و »سکولاریسم« 
را نیز به عنوان محصول و خروجی فکری- سیاسی این کشورها 
پذیرفته و ترویج کنند اما س��ران امنیتی کشورهای اروپایی، در 
هم��ان حال که در حال نمایش چهره ای »آرام« و »متمدن« از 
همزیستی مسالمت آمیز مردم )فارغ از هرگونه دین و قومیتی( در 
کشورهای شان بودند، زمینه را برای رشد احزاب ملی گرا و افراطی 
در غرب فراهم آوردند. آنها به بهانه بحران هایی مانند ظهور پدیده 

»داعش« یا »افزایش حضور پناهجویان در اروپا«، نونازیست ها، 
نوفاشیست ها و ناسیونالیست های افراطی را وارد گردونه قدرت 
کردند و کمترین مانعی در مسیر فعالیت آنها ایجاد نکردند، در حالی 
که داعش و گروهک های تکفیری متعلق به خاستگاهی به نام غرب 
بوده و هستند. حتی زمانی که مسلمانان و مهاجران در کشورهای 
غربی از جمله انگلیس، فرانسه و آلمان از سوی نژادپرستان مورد 
تخفیف، توهین و سرکوب قرار می گرفتند، دولت ها و دستگاه های 
قضایی و امنیتی اروپا با لبخند از کنار این وضعیت دردناک- که 

خود مولد آن بودند- می گذشتند. 
دو:ت��ا قبل از اظه��ارات نابخردانه و صریح مکرون علیه حضرت 
پیامبر اعظم)ص(، دین مبین اسلام و مسلمانان، اینگونه تصور 
می ش��د که »اسلام س��تیزی« متعلق به جریان های ملی گرای 
افراطی در اروپاست و با »فرامتن و بستر جوامع اروپایی« سنخیتی 
ندارد و باید آن را به مثابه »متنی« دانست که مغلوب »فرامتن« 
جوامع چندفرهنگی غرب می شود اما آنچه طی روزهای اخیر در 
فرانس��ه و اتحادیه اروپایی گذشت، به وضوح اثبات کرد »جوامع 

چندفرهنگی« صرفا یک »تصویر زیبا اما کاذب« در غرب محسوب 
می شود. کارگردانان فرهنگی- امنیتی پشت پرده سناریوی اخیر با 
بازی مکرون جوان، درصددند »اسلام ستیزی« را به یک »فرامتن«، 
»بستر« و »اصل ثابت« در معادلات اجتماعی-  سیاسی- فرهنگی 
خود تبدیل کنند. در این میان، آنها سیاستمدار نارسیسیست، نادان 
و خامی به نام »امانوئل مکرون« را به عنوان »خط شکن« انتخاب 
کرده اند و رئیس جمهور فرانسه نیز به صورت کاملا خودخواسته 
در این بازی کثیف ایفای نقش کرد. بدیهی است اظهارات اخیر 
مکرون، »نقطه پایان« این بازی نیست، بلکه »نقطه علنی ساز« 
آن در کشورهای غربی است. باید هر چه سریع تر به فکر چاره ای 

برای مسلمانان ساکن در کشورهای غربی بود.

وقاحتمکرونراجدیبگیریم

پوچتینودرآرزویهدایتمنچستریونایتد
یان فرتونگن، بازیکن بنفیکا و ستاره سابق تاتنهام می گوید مربی سابقش پوچتینو بی تاب بازگشت به مربیگری است و هدایت منچستریونایتد را هدف 
گرفته است. یان فرتونگن، ستاره 33 ساله بلژیکی که این روزها برای بنفیکا بازی می کند، پیش از پیوستن به این تیم پرتغالی ستاره تاتنهام بود. او می گوید 
مربی س��ابقش در تاتنهام، مائوریس��یو پوچتینو بی تاب بازگش��ت به دنیای مربیگری است و به این منظور باشگاه منچستریونایتد را اولویت خود می داند. 

باش��گاه اس��تقلال این روزها حواش��ی 
گوناگون��ی را تجربه می کند؛ از برکناری 
احمد سعادتمند تا تمدید قراردادها با مبلغ بالا و پنجره بسته. 
بسته شدن پنجره نقل و انتقالات آن  هم در آستانه شروع لیگ 
برتر کمی نگران کننده بود اما به نظر می رسد هواداران استقلال 
خبرهای خوبی خواهند شنید. پنجره نقل و انتقالات استقلال پس 
از پرداخت مطالبات باشگاه پاختاکور، سرور جپاروف و وینفرد شفر 
و نشستن پول به حساب آنها حداکثر تا روز سه شنبه باز می شود. 
»وطن امروز« برای بررسی شرایط استقلال با حجت نظری، عضو 

هیأت مدیره و سخنگوی باشگاه گفت وگو کرده است. 
***

جنابنظری!لطفادربارهپرداختبدهیهایاستقلالتوضیح
کاملبدهید.

مبلغ بدهی ها به وینفرد ش��فر 5۹2000 دلار، فیفا 25000 
فرانک، پاختاکور 142000 دلار و جباروف ۹3500 دلار بود که 
تمام آن پرداخت شده است. از این مبالغ تنها 50 هزار دلار به 
حساب آقای شفر ننشسته است که ان شاءالله بزودی می نشیند. 
بنابرایناینهفتهپنجرهنقلوانتقالاتاستقلالبازمیشود؟

بله! ان شاءالله حداکثر تا روز سه شنبه پنجره باز می شود. 
قبولداریدمدیروقتاستقلالبهجایرفتنبهایتالیاومذاکره
باوکیلاستراماچونیبرایبازگشت،بایدبهآلمانمیرفتتااز

بستهشدنپنجرهاستقلالجلوگیریکند؟
2 موضوع خیلی مهم اس��ت؛ اول اینکه ما می توانستیم این 
بدهی  را زودتر پرداخت کنیم و نرخ ارز برخلاف حالا که 30 هزار 
تومان است، آن زمان 20 هزار تومان بود و اگر زودتر این بدهی 
پرداخت می شد، ریال کمتری هزینه می کردیم اما به هر دلیلی 
این اتفاق نیفتاد و ما زمانی که قرار ش��د کار را در هیأت مدیره 
دنبال کنیم، عملا پنجره نقل و انتقالات بسته بود. دومین موضوع 
این است که هواداران می گویند چرا باشگاه پرسپولیس توانست 
بدهی برانکو را س��ریع تر پرداخت کند و استقلال زمان زیادی 

صرف پرداخت  طلب شفر کرده 
اس��ت. واقعیت این است که ما 
به کش��ور اروپایی پول پرداخت 
کردیم که به دلیل تحریم ها کار 
بسیار سختی هم بود اما باشگاه 
پرس��پولیس به کشور آسیایی 
عمان این انتقال پول را انجام داده 
است. ما بارها به آقای شفر اعلام 
کردیم یک حساب از کشورهای 

همسایه ایران بدهد اما مخالفت کرد. 
اینخبرصحتداردکهاستقلالقراراستباکارگزارجدید

قراردادببندد؟
بله! با توجه به اینکه باشگاه استقلال نتوانست با شرکت جهان 
فولاد متین ادامه همکاری داشته باشد، به طور طبیعی اول با خود 
این ش��رکت وارد مذاکره شدیم که اگر امکان ادامه وجود دارد 
راه های تأمین منابع مالی چک شود و اگر این امکان وجود ندارد، 
بتوانیم قرارداد را اقاله یا فسخ کنیم که در نهایت خود جهان فولاد 
متین پذیرفت از این قرارداد خارج ش��ود و بعد از اینکه متوجه 
شدیم امکان ادامه دادن وجود ندارد، تلاش کردیم با شرکت های 
دیگر رایزنی کنیم. حت��ی از طریق فراخوان های غیرعمومی و 
شرکت هایی که فکر می کنیم مناسب هستند، دعوت به همکاری 
کردیم. تا اینجا با چند شرکت به صورت جدی مذاکره کرده ایم؛ 
مجموعه هایی که هم در حوزه IT و هم در بازار بورس فعالیت 
می کنند. به طور کلی تلاش کردیم حوزه فعالیت کارگزار بعدی 
استقلال بیشتر به بخش مالی یا بخش IT نزدیک باشد تا بتواند 
موانع ما را بردارد. تا اینجا مذاکرات بسیار خوب بوده و امیدواریم 

تا هفته آتی یا حداکثر 2 هفته 
بعد بتوانیم یکی از شرکت ها را 
به عنوان کارگزار باشگاه استقلال 

انتخاب و معرفی کنیم. 
چهدلیلیباعثقطعهمکاری
باشگاهباش�رکتفولادمتین

شد؟
ش��رکت جهان فولاد متین 
عددی که تا به اینجای کار به ما 
پرداخت کرده اصلا با انتظارات و صحبت های اولیه ما که منجر 
به امضای قرارداد شد، همخوانی ندارد و عدد بسیار پایین تر است. 
از طرفی این ش��رکت هم می گوید باشگاه با آنها همکاری لازم 
را نداشته و به تعهداتش عمل نکرده است. البته به نظر می رسد 
این گفته شرکت خیلی صحیح نیست. اتفاقا باشگاه به آنها اعلام 
ک��رد ما حاضریم اگر تعهدی را عمل نکردیم از این پس انجام 
بدهیم اما خود شرکت جهان فولاد متین نپذیرفت و تمایل به 
ادامه همکاری نداشت. شاید باشگاه استقلال هم در این بخش 
کم کاری داشته اما باشگاه خواست انتظارات را برآورده کند که 

آنها رغبتی نداشتند. 
نهاده�اینظارت�یرویق�راردادبازیکن�اناس�تقلالزوم
کردهان�د؛واقعی�تداردکهمبلغقرارداد۳بازیکناس�تقلال

براساسدستورایننهادهابایدکمشود؟
درباره اینکه چه تعداد و چه مبلغی باید کم شود، اجازه بدهید 
من صحبتی نکنم اما درباره اینکه نهادهای نظارتی به قراردادها 
ورود و نکاتی را مطرح کردند، این حرف درس��تی است. ارتباط 
مستقیم پیش تر با آقای سعادتمند، مدیرعامل وقت استقلال بود 

که از جزئیات نظرات نهادهای نظارتی مطلع بود. ارتباط بعدی 
این نهادها با آقای مددی، سرپرست تیم است که تلاش دارد به 
صورت تعاملی کار را پیش ببرد. اگر این عزیزان محکم بایستند 
و بگویند هیچ قراردادی از این س��قف نباید بالاتر رود، ما چون 
باشگاه دولتی هس��تیم، عملا نمی توانیم این دغدغه نهادهای 

نظارتی را نادیده بگیریم. 
پزش�کاناس�تقلالپسازاتفاقاتیکهبعدازآخرینبازی
اس�تقلالدرلیگقهرمانانآس�یاافتاد،درتمریناتشرکت

نمیکنند؛اینمشکلحلمیشود؟
در اینکه کادر پزشکی از این اتفاقات ناراحت هستند، شکی 
نیس��ت. بازیکنانی که در آن ماجرا حضور داش��تند، به کمیته 
انضباطی احضار ش��دند و این کمیته در حال انشای رأی برای 
آنهاست. با اینکه باید حق را به کادر پزشکی بدهیم اما باید این 
را هم در نظر بگیریم که شاید بازیکنان نیز صحبتی داشته باشند 
که باید توجه کرد. به هر حال از دکتر نوروزی که سال های سال 
کنار استقلال است، انتظار می رود مثل همیشه که بزرگی خود 
را نشان داده، این بار هم که استقلال نیاز به گذشت دارد، منش 
همیشگی را در کنار دکتر ستوده نشان دهند. ضمن اینکه انتظار 
می رود هم پزشکان و هم بازیکنان رأی کمیته انضباطی را بپذیرند 
و همه اعضا تلاش کنیم استقلال نتیجه خوبی در این فصل بگیرد. 

مشکلزمینتمرینبهطورکلیرفعشد؟
استقلال از زمان آقای سعادتمند 2 زمین شماره 2 ورزشگاه 
آزادی و مجموع��ه انقلاب را اجاره کرد. چمن زمین ش��ماره 
2 آزادی به دلیل اس��تفاده زیاد، کمی نامناسب شده و چند 
روزی اس��ت استقلال به مجموعه انقلاب بازگشته که چمن 
باکیفیتی دارد. ممکن است ما بخشی از روزها را در مجموعه 
انقلاب و بخش��ی دیگر را در ورزشگاه آزادی تمرین کنیم. با 
این حال در تلاش هس��تیم با هماهنگی با آقای فکری یکی 
دو زمین تمرین دیگر را ببینیم و اگر شرایط بهتری داشتند، 

از آنها استفاده کنیم. 

حجتنظریدرگفتوگوبا»وطنامروز«دربارهآخرینشرایطاستقلال:

اینهفتهپنجرهبازمیشود
گفتوگو

نگاه

سرانجام بعد از یک هفته گمانه زنی و مطرح شدن اسامی مختلف، 
هیأت مدیره باشگاه فوتبال پرسپولیس فردی را به عنوان مدیرعامل 
انتخاب کرد که تا قبل از روز پنجشنبه هرگز نامش برای این پست 
مطرح نشده بود. هیأت مدیره قرمزها عصر روز پنجشنبه تشکیل 
جلسه داد و پس از آن جعفر سمیعی به عنوان مدیرعامل جدید 

سرخپوشان انتخاب و معرفی شد. 
 باشگاه پرسپولیس که فصل عجیبی را از نظر مدیریت در لیگ 
نوزدهم پشت سر گذاشته بود، کار را با ایرج عرب آغاز کرد؛ مدیری 
که در دوره اش برانکو ایوانکوویچ از س��مت سرمربیگری تیم کنار 
رفت و اوضاع بشدت علیه مدیریت بود. با این حال عرب موفق شد 
با حفظ تمام بازیکنان و جذب چند س��تاره دیگر و در ادامه عقد 
قرارداد با گابریل کالدرون، کار را بخوبی در لیگ نوزدهم پیش ببرد. 
با این حال فشارها و هجمه ها به دلیل جدایی برانکو باعث شد او در 
همان هفته های ابتدایی کار را به محمدحسن انصاری فرد بسپارد. 
انصاری فرد هم اما نتوانست شرایط را در بخش مدیریت خوب پیش 
ببرد و در نهایت اختلاف نظر با اعضای هیأت مدیره باعث کناره گیری 
او شد تا مهدی رسول پناه به عنوان مهره گمنام هیأت مدیره در ادامه 

فصل روی صندلی مدیریت حاضر شود. 
رسول پناه که هیچ سابقه مدیریتی در بخش ورزش از او دیده 
نمی شود، همانند چند مدیر سابق در این باشگاه اما توانست با جام 
قهرمانی لیگ عکس یادگاری بگیرد و البته پایان فصل پرماجرایی 
را پشت سر گذاشت. جدایی چند ستاره تیم و قراردادهای عجیب 
که دست باشگاه را کاملا مقابل این جدایی ها بسته نگه داشت از 
یک سو و ماجرای اختلاف  نظر شدید با کادرفنی تیم که با حضور 
در فینال آسیا به طور کامل تحت حمایت هواداران قرار داشتند از 

سوی دیگر، باعث شد او نیز صندلی مدیریت را ترک کند. 
 اکنون با انجام مذاکرات و در پایان جلسه هیأت مدیره باشگاه 
پرسپولیس، این جعفر سمیعی است که به عنوان مدیرعامل جدید 
باشگاه معرفی ش��ده. سمیعی که مدیرکل حراست وزارت ورزش 
محسوب می شود و سابقه مدیرکلی حراست شهرداری تهران نیز در 
کارنامه وی دیده می شود، اکنون با نظر وزارت ورزش قرار است به عنوان 
مدیر جدید باشگاه کار را آغاز کند و چالش های پیش رو را کنار بزند. 

چراسمیعیانتخابشد؟ ■
پس از کناره گیری مهدی رس��ول پناه از سرپرس��تی باش��گاه 
پرس��پولیس به دلیل اتفاقات هفته های گذشته، هیأت مدیره این 
باش��گاه گزینه های مدیرعاملی پرس��پولیس را بررسی کردند و 

همان طور که از صبح پنجشنبه گمانه زنی می شد جعفر سمیعی 
بخت بیشتری برای تصدی این سمت نسبت به 2 رقیب دیگر داشت. 
دلیل اینکه مجموعه وزارت ورزش و جوانان برای مدیریت باشگاه 
پرسپولیس به سمیعی رسید، این است که مدیران این وزارتخانه 
اعتقاد دارند با توجه به شرایط باشگاه های پرسپولیس و استقلال و 
اتفاقاتی که رخ داده، مدیری باید به رأس کار بیاید که از نظر مبارزه 
با فساد و تخلفات، تجربه لازم را داشته باشد. سمیعی پیش تر به 
عنوان مدیرکل حراست وزارت ورزش و جوانان فعالیت می کرد و 
همین مسؤولیت )مبارزه با تخلفات( را بر عهده داشته است. او در 
کنار رضا درویش، مدیرعامل پیشین باشگاه سایپا و محمد علیپور، 
عضو فعلی هیأت مدیره باشگاه پرسپولیس، گزینه انتصاب به عنوان 
مدیرعامل س��رخ ها بود که موفق ش��د با آرای بیشتری به عنوان 

مدیرعامل انتخاب شود. 
پس از اینکه سمیعی انتخاب شد برخی او را با ایرج عرب مقایسه 
کردند؛ این در حالی است که عرب مدت کوتاهی در حراست وزارت 

ورزش و جوانان فعالیت می کرد و مسؤولیت دیگری داشت. 
شکوریمعاوناجراییشد ■

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در نخستین انتصاب خود ابراهیم 
شکوری را به عنوان معاون اجرایی این باشگاه معرفی کرد. به گزارش 
سایت رسمی باشگاه پرسپولیس، جعفر سمیعی پس از دریافت حکم 
مدیرعاملی باشگاه پرسپولیس، ابراهیم شکوری را به عنوان معاون 
اجرایی منصوب کرد. ابراهیم شکوری، پیشکسوت باشگاه پرسپولیس 

است که در کارنامه خود دبیرکلی فدراسیون فوتبال را نیز دارد. 
بیانیههیأتمدیرهباشگاهپرسپولیس ■

هیأت مدیره باشگاه پرسپولیس با صدور اطلاعیه ای، خواسته های 
خود از مدیرعامل جدید این باشگاه را مشخص کرد. در قسمتی 
از اطلاعیه اعضای هیأت مدیره باش��گاه پرس��پولیس آمده است: 
پرسپولیس عزیز ما روزهای مهمی را سپری می کند و دور نیست 
زمانی که افتخار بزرگ آس��یایی روی سینه پرسپولیس عزیز ما 
بنشیند و غرور و عزت به ارمغان آورد. در چنین شرایطی و با توجه 
به اس��تعفای آقای مهدی رس��ول پناه، سرپرست محترم باشگاه، 
پس از بررسی گزینه های مطرح، آقای جعفر سمیعی را به عنوان 
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس انتخاب کردیم. ایجاد شرایط لازم برای 
ادامه مسیر پرسپولیس تا قهرمانی آسیا و تکرار قهرمانی لیگ برتر، 
تسریع روند خصوصی سازی و جلوگیری از رخنه باندهای فساد در 
باشگاه مهم ترین انتظارات اعضای هیأت مدیره از آقای سمیعی است. 

از پیشکسوتان گرامی، هواداران عزیز، اعضای کادر فنی و بازیکنان 
می خواهیم با وحدت و همدلی مدیرعامل جدید را در رسیدن به 

این اهداف یاری کنند. 
علیپور:مشکلاتپرسپولیسباحضورسمیعیحلمیشود ■

عضو هیأت مدیره باش��گاه پرس��پولیس معتقد است با حضور 
مدیرعامل جدید بس��یاری از مشکلات این تیم حل خواهد شد. 
عضو هیأت مدیره باش��گاه پرسپولیس در ارتباط با انتصاب جعفر 
سمیعی به عنوان مدیرعامل باشگاه پرسپولیس گفت: جعفر سمیعی 
مدیری جوان است و با حضور وی بسیاری از مشکلات پرسپولیس 
حل می شود. وی همچنین اظهار داشت: جلسه هیأت مدیره برگزار 
و بررسی های مختلفی شد. پرسپولیس یک باشگاه دولتی است و 
با در نظر گرفتن تمام جوانب و قوانین حاکم در کشور مثل قانون 
بازنشس��ته ها و دوشغله ها در نهایت اعضای هیأت مدیره تصمیم 
گرفتند جعفر سمیعی را به عنوان مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
انتخاب کنند. سمیعی از مدیران جوان کشور است که در مناصب 
مختلف موفق بوده است. امیدوارم تا زمان کمی که تا فینال لیگ 

قهرمانان آسیا و مسابقات لیگ برتر باقی مانده است وی کار را در 
دست بگیرد و موفق شود . 

 عضو هیأت مدیره پرس��پولیس ادامه داد: با تلاش های یحیی 
گل محمدی و کادر فنی اش و بازیکنان متعصب و حمایت هواداران 
ان شاءالله پرسپولیس شاهد روزهای بسیار خوبی باشد. وی درباره 
اینکه س��میعی با توجه به سابقه فعالیت خود به عنوان مدیرکل 
حراس��ت وزارت ورزش ب��رای تلطی��ف حواش��ی و بحث مربوط 
به قراردادها به عنوان مدیرعامل انتخاب ش��ده اس��ت، گفت: در 
هیأت مدیره پرسپولیس جوانب مختلف را بررسی کردیم. سمیعی 
از مدیران جوان اس��ت و جوان گرایی یک اصل مهم برای ما بود. 
مش��کلات و حواش��ی ای که کنار این باشگاه وجود دارد هم مورد 
بحث و بررس��ی قرار گرفت و بر مبنای تمام این مسائل قرار شد 
سمیعی مدیرعامل شود. با حضور وی بسیاری از مشکلات موجود 
در پرسپولیس حل می شود. وی درباره احتمال اضافه شدن افرادی 
مانند علی پروین به هیأت مدیره پرسپولیس گفت: درباره این موضوع 

باید مجمع باشگاه تصمیم بگیرد و من در جریان نیستم. 
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